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PROTOKÓŁ Nr XLIII/2014 

z przebiegu obrad Rady Gminy Leszno 

w dniu 27 lutego 2014 r. 

 

Przewodnicząca Rady p. Barbara Koza o godzinie 17:55 otworzyła obrady XLIII 

nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Leszno w dniu 27 lutego 2013 r. zwołaną na wniosek 

Wójta. Powitała Wójta Gminy Andrzeja Cieślaka, Zastępcę Wójta Grzegorza 

Banaszkiewicza,  p. skarbnik – Urszulę Jeziorską, Panią Mecenas – Halinę Dańko oraz 

radnych, sołtysów i wszystkich mieszkańców przybyłych na dzisiejszą sesję.  

Poinformowała, że listę obecności podpisało 10 radnych (nieobecni radni: Paweł Dutkiewicz, 

Daria Eljasińska, Ewa Latoszek, Jadwiga Czarnomska, Jacek Pogorzelski, Bożena Śliwińska), 

więc posiedzenie jest prawomocne do podejmowania uchwał. Następnie odczytała planowany 

porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia; 

2. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych przy szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Leszno; 

3. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Grażyny Zielińskiej na działanie 

Wójta Gminy Leszno, skierowanej do Wojewody Mazowieckiego; 

4. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Małgorzaty Motylewskiej na 

działanie Wójta Gminy Leszno, skierowanej do Wojewody Mazowieckiego.  

5. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 2 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych przy szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Leszno 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady  powiedziała, że jest to uchwała porządkowa, 

gdyż sieć publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych przy szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Leszno wymaga aktualizacji w związku z obowiązkiem 

odbywania rocznego przygotowania przedszkolnego przez dzieci pięcioletnie.  

Stopień organizacji oddziałów przedszkolnych w Szkole Podstawowej w Zaborowie został 

uzupełniony zapewniając realizację obowiązku dzieciom w wieku 5-ciu lat i jest 

zdefiniowany jako oddziały przedszkolne 5 –6- latków. 

Następnie Przewodnicząca odczytała projekt uchwały po czym poddała uchwałę pod 

głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 10 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

Uchwałę XLIII/278/2014 w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych przy szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Leszno. 

 Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.   

Ad. 3 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Grażyny Zielińskiej na działanie 

Wójta Gminy Leszno, skierowanej do Wojewody Mazowieckiego  

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady  powiedziała, że skarga wpłynęła do Rady 

Gminy w dniu 25 listopada 2013r. i  dwukrotnie przedłużany był termin rozpatrzenia skargi 

ze względu na konieczność wysłuchania stron oraz przejrzenia dużej ilości dokumentów. 



2 

 

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o zapoznanie radnych ze stanowiskiem 

Komisji w tym temacie.  

Pan Wiesław Kuźmiński – radny, przewodniczący Komisji Rewizyjnej  - powiedział, że 

Komisja rozpatrując skargę p. Zielińskiej ustosunkowała się do głównego zarzutu, czyli faktu 

złożenia przez Wójta wniosku o odrolnienie terenów należących do firmy Dawtona podczas 

procedury tworzenia miejscowego planu zagospodarowania dla tej części wsi Leszno. 

Powiedział, że niejako przy okazji Komisja zajmowała się tematem uciążliwości związanych 

z działalnością zakładu produkcyjnego Dawtona oraz nowych spółek. Poinformował, że 

Komisja Rewizyjna za pośrednictwem Przewodniczącej Rady skierowała pismo do 

Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Ożarowie Mazowieckim z prośbą o 

przeprowadzenie kontroli w nowych halach należących do firmy AgraFoods. Następnie 

przewodniczący odczytał załącznik do uchwały przedstawiający stanowisko Komisji.  

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady  zapytała czy na sali obecna jest skarżąca p. 

Grażyna Zielińska? Pani Zielińska była nieobecna więc przewodnicząca otworzyła dyskusję 

nad uchwałą. Nikt nie wniósł uwag w związku z czym przewodnicząca odczytała projekt 

uchwały i poddała uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 10 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

Uchwałę XLIII/279/2014 w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Grażyny Zielińskiej na działanie 

Wójta Gminy Leszno, skierowanej do Wojewody Mazowieckiego 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.   

Ad. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Małgorzaty Motylewskiej na 

działanie Wójta Gminy Leszno, skierowanej do Wojewody Mazowieckiego 

 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że jest to również skarga, która 

została skierowana do Wojewody Mazowieckiego i która zgodnie z właściwością została 

przekazana do rozpatrzenia przez Radę Gminy. Skarga wpłynęła do rady Gminy w dniu 15 

stycznia b.r. Przewodnicząca odczytała załącznik do uchwały oraz treść projektu uchwały. 

Zapytała czy radni mają pytania do tej uchwały? Pytań nie zgłoszono. Następnie oddała głos 

skarżącej p. Małgorzacie Motylewskiej. 

Pani Małgorzata Motylewska – skarżąca, sołtys wsi Marianów powiedziała, że we wrześniu 

ubiegłego roku otrzymała informację od p. Wójta, że progi zwalniające zostaną wykonane do 

końca października. Powiedziała, że Wójt przekonywał ją oraz mieszkańców, że progi 

zwalniające zostaną wykonane niemalże do końca roku budżetowego. Stwierdziła, że skoro 

wniosek został niedostatecznie przeanalizowany i omyłkowo przyjęty do realizacji w roku 

2012, to chyba Wójt miał dość czasu, żeby poinformować mieszkańców o tym fakcie. 

Powiedziała, że Wójt w swoim piśmie ubolewa, że sołectwo Marianów jako jedyne nie 

konsultuje wniosków do funduszu sołeckiego, jednak nigdy nie odpowiedziała na zaproszenie 

mieszkańców, żeby w dowolnym terminie, tylko w godzinach wieczornych spotkać się z 

mieszkańcami w celu omówienia wszystkich ważnych tematów. Powiedziała, że na zebranie 

sołeckie w sprawie funduszu sołeckiego p. Wójt nie przybył, ze względu na inne 

zobowiązania zawodowe, jednakże to nie zmienia faktu, iż p. Wójt nie znalazł czasu, w 

żadnym innym terminie, żeby się z mieszkańcami spotkać i chociażby poinformować o 

trudnościach w realizacji wniosku sołeckiego. Powiedziała, że zamiarem Wójta było 

otrzymanie zwrotu do budżetu gminy całej kwoty z funduszu  sołeckiego wsi Marianów 
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zarówno w roku 2013 jaki i w roku 2014, gdyż wniosek sołectwa został odrzucony. 

Powiedziała, że zamierza jeszcze skorzystać z innych możliwości żeby walczyć o fundusz 

sołecki sołectwa Marianów na rok 2014. Powiedziała, że ma opinie prawne mówiące o tym, 

że Rada Gminy odrzucając wniosek sołectwa Marianów nie działała zgodnie z prawem.  

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady zapytała, czy p. Wójt chciałby się ustosunkować 

do wypowiedzi p. Motylewskiej.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że on swoje stanowisko zawarł w piśmie do p. 

Motylewskiej, którego fragment przytoczyła p. Przewodnicząca.  

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały.  

Nikt nie wniósł uwag w związku z czym przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 10 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

Uchwałę XLIII/280/2014 w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Małgorzaty Motylewskiej na 

działanie Wójta Gminy Leszno, skierowanej do Wojewody Mazowieckiego 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.   

Ad. 5 

Zamknięcie posiedzenia 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady w wyniku wyczerpania porządku obrad zamknęła 

posiedzenie Rady Gminy o godzinie 18:00 

        

Przewodnicząca Rady Gminy  

      /-/ mgr Barbra Koza 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła 

Iwona Studnicka 


